

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RESOURCES COMPANY FOR DEVELOPMENT & INVESTMENT PLC Date: 01-06-2021 05:43:41 PM Subject: Board Of Directors Decision</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الموارد للتنمية والاستثمار التاريخ: 01-06-2021 05:43:41 PM الموضوع: قرارات اجتماع مجلس الادارة</p>
<p>After Greetings We kindly inform you that the fourth meeting of the Board of Directors for the year 2021 was held on Monday, 05/31/2021 at the company's headquarters, and a copy of it is attached, where the following decisions were taken:</p> <ol style="list-style-type: none">1. Acceptance of the resignation of the Director General, Mr. Abdul Hamid Al-Owaisi, submitted on May 31, 2021.2. Appointment of Mr. Muhammad Hussein Kubba, General Manager of the company, as of May 31, 2021.3. Appointment of Mr. Ashraf Rifaat Hassan as the Secretary of the Council.	<p>تحية طيبة وبعد نرجو اعلامكم بأنه تم عقد اجتماع مجلس الادارة الرابع للعام 2021 يوم الاثنين الموافق 2021/05/31 في مقر الشركة ومرفق صورة عنه حيث تم اتخاذ القرارات التالية :- 1. قبول استقالة المدير العام السيد عبد الحميد العويسي المقدمة بتاريخ 2021/5/31. 2. تعيين السيد محمد حسين كبة مدير عام للشركة اعتباراً من تاريخ 2021/5/31. 3. تعيين السيد اشرف رفعت حسن امين سر المجلس.</p>
<p>31-05-2021</p>	<p>31-05-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Alaa hussain kubba Position: deputy chairman</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Alaa hussain kubba المنصب: نائب رئيس مجلس الادارة</p>